Vol. 8 No. 1 (2024): January Issue International Journal of Fiqh and Usul al-Fiqh Studies (IJFUS)

Table of Contents		فهرس المحتويات
The Legal Provisions and Judicial Rulings of Will for Heirs' Cases in Malaysia's Sharī'ah High Courts	6	المواد القانونية والأحكام القضائية لقضايا الوصية للوارث في المحاكم الشرعية العليا بماليزيا
Bay' al-Istijrār in Letter of Credit in the Light of the Decision of the Central Bank of Malaysia: An Applied Analytical Study	25	بيع الاستجرار في الاعتماد المستندي في ضوء قرار البنك المركزي الماليزي: دراسة تحليلية تطبيقية
Synonymity According to Uṣūlī Scholars and Its Jurisprudential Effects: A Study of Its Application and Origination	37	الترادف عند الأصوليين وآثاره الفقهية: دراسة تأصيلية تطبيقية
Concession and Following the Truth in the Fatwā of 'Allāmah al-Qaraḍāwī: A Juristic Uṣūlī Study Compared to the Opinions of Other Scholars	48	الترخص واتباع الحق في فتوى العلامة القرضاوي: دراسة فقهية أصولية مقارنة بآراء علماء آخرين
Juridical Approaches in the Opinions of Proponents and Opponents of Marriage of Minors	61	المقاربات الفقهية في رؤية المجيزين والمانعين في زواج الصغيرات
Means of Modern Criminal Evidence for Testimony: A Comparative Study between Sunnah and Libyan Law	72	وسائل الإثبات الجنائي الحديثة للشهادة: دراسة مقارنة بين السنة والقانون الليبي
The New Issues of Financial Transactions from the Chapter of Makhārij and Ḥiyal of the Books of Jurists	86	نوازل المعاملات المالية من باب المخارج والحيل من كتب الفقهاء
Marital Discord Resolution in AbdulHamid AbuSulayman's Viewpoint: A Maqāṣidic Analysis	99	حل الشقاق الزوجي في نظر عبد الحميد أبو سليمان: تحليل مقاصدي